



Terms and Conditions of Standard Chartered Credit Card “Standard Chartered Priority Banking and Wealth Solutions presents KELLY CHEN SEASON TWO LIVE IN HONG KONG 2025” (the “Concert”) Concert Ticket Lucky Draw (the “Ticket Lucky Draw”)

1. The promotion period runs from 11 April 2025 to 30 April 2025, both dates inclusive (the “**Promotion Period**”).
2. The Ticket Lucky Draw is applicable to clients of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) who have fulfilled the following requirements (each an “**Eligible Client**”):
 - (a) In the case of a New Cardholder, the New Cardholder will be entitled to **3 chances** to participate in the Ticket Lucky Draw if he/she:
 - (i) submits an application for a Standard Chartered Credit Card (an “**Eligible Card**”) on or before 30 April 2025; **and**
 - (ii) is issued with such an Eligible Card by the Bank on or before 23 May 2025; **and**
 - (b) In the case of an Existing Cardholder, the Existing Cardholder will be entitled to 1 chance to participate in the Ticket Lucky Draw if he/she:
 - (i) submits an application for a **Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking or Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private** (each an “**Eligible Cathay Mastercard**”) on or before 30 April 2025; **and**
 - (ii) is issued with such an Eligible Cathay Mastercard by the Bank on or before 23 May 2025.

“**New Cardholder**” means an applicant who does not currently hold and has not cancelled any principal card of Standard Chartered Credit Card in the past 6 months from the date of approval of his/her current application for a principal card of an Eligible Card.

“**Existing Cardholder**” means an applicant who currently hold or have cancelled any principal card of Standard Chartered Credit Card (Standard Chartered Cathay Mastercard excluded), or MANHATTAN Credit Card issued by the Bank in the past 6 months from the date of approval of his/her current application for a principal card of an Eligible Cathay Mastercard.

“**Standard Chartered Credit Card**” means Standard Chartered Smart Card, Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking or Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private, A.Point Card or Simply Cash VISA Card issued by the Bank.

3. An **Eligible Client** will be entitled to 1 extra chance to participate in the Ticket Lucky Draw for holding each of the following designated banking plan(s) or account(s) until the Lucky Draw Prize is rewarded and delivered:
 - (a) **Priority Private or Priority Banking**; OR
 - (b) **Payroll Clients** refer to those who use a payroll account maintained with the Bank for Auto-Payroll Service, and continue using the Auto-Payroll Service until the Lucky Draw Prize is rewarded.

“**Auto-Payroll Service**” means the automatic crediting of salary to a payroll account on a monthly basis by (a) the client’s employer through automatic payment arrangements as specified by the Bank from time to time or (b) standing instruction with transaction narrative containing “SALARY”, “SALARIES”, “WAGE”, “WAGES”, “PAYROLL” from other local banks (other than the Bank). “Auto-Payroll Service” does not include payment through overseas telegraphic transfer, Clearing House Automated Transfer System (CHATS), cheque or cash.

- Registration via <https://www.sc.com/hk/campaign/cards/card-acq-luckydraw/apply/> is required in order for the Eligible Client to participate and be enrolled in the Ticket Lucky Draw for a chance to win two (2) Concert tickets (valued HKD680 each) (“**Lucky Draw Prize**” or “**Concert Tickets**”). Subject to fulfilling all the requirements under these terms and conditions, each Eligible Client may be entitled to participate in the Ticket Lucky Draw for up to a maximum of five (5) chances.

Example:

Requirements:	Chance Entitled
New Cardholder successfully applied for a Standard Chartered Cathay Mastercard	3
New Cardholder as Priority Private or Priority Banking client as of 23 May 2025	1
New Cardholder using Auto-Payroll Service	1
Total chances entitled	5

- There will be a total of 250 Winners (the “**Winners**”). Winners will be randomly drawn by a computer system of the Bank from all the Eligible Clients. An Eligible Client can only be a Winner and win the Lucky Draw Prize ONCE in the Ticket Lucky Draw.
- The seat arrangement of the Concert Tickets is assigned randomly by the organizer of the Concert (the “**Organizer**”). Separate seats (including allocation of seats in odd numbers) may be provided. No seat selection is available. The seat number will be printed on the Concert tickets. Additional terms and conditions apply. Please contact the Organizer for details.
- Ticket Lucky Draw chance(s) of the principal and supplementary cardholder(s) of the same Standard Chartered Credit Card will be counted collectively. Only principal cardholders of the Standard Chartered Credit Card are eligible to participate in the Ticket Lucky Draw.
- Winners will be notified individually and receive a Push Notification via SC Mobile App, SMS and/or an email in relation to the Lucky Draw Prize on or before 6 June 2025 from the Bank.
- The Lucky Draw Prize will be delivered to the Winners by registered mail or courier to local address based on the Bank’s record on or before 27 June 2025 (the “**Prize Fulfilment Date**”). The Winner shall ensure his/her address registered with the Bank is up-to-date. A Winner should contact the Bank on or before 4 July 2025 if he/she does not receive the Lucky Draw Prize by that time. The Lucky Draw Prize will be deemed as forfeited and the Bank will not be responsible for its’s non-delivery if the Winner does not contact the Bank for non-receipt of the Lucky Draw Prize within the time stated.
- The Lucky Draw Prize are non-transferable and cannot be exchanged, redeemed or converted for bonus points, cash, cash rebate and/or other products/services.
- The Concert Ticket must not be resold or offered for resale. If the Concert Ticket is resold or otherwise illegally dealt with, the Concert Ticket may be cancelled without a refund and the ticketholder of the Concert Ticket may be refused admission to the Concert. No compensation of whatsoever nature will be offered. The Bank will not be responsible for any cancelled Concert Tickets for any reason. Please contact the Organizer for further details.
- The Organizer reserves the right to change or reschedule the date of the Concert or cancel the Concert without prior notice. The Bank will not bear any responsibility if the date of the Concert is changed or rescheduled, or the Concert is cancelled. No compensation of whatsoever nature will be offered. For any disputes, enquiries relating to the Concert details and the additional terms and conditions, please contact the Organizer for further details.
- The Winner understands and accepts that the Bank is not the supplier of the Concert Tickets or the organizer of the Concert. The Bank shall bear no liability relating to any aspect of the Concert and the Concert Tickets, including without limitation, its quality and the supply, the descriptions of the Concert and the Concert Tickets provided by the supplier(s) and/or the Organizer, any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the Concert and the Concert Tickets provided by the supplier(s) and/or the Organizer, their respective employees, officers and/or agents. Use of the Concert Tickets may be subject to additional terms and conditions as stipulated by the supplier(s) and/or the Organizer.

14. Fraud and abuse of process will result in forfeiture of an Eligible Client's eligibility to participate in the Ticket Lucky Draw. In case there is any suspected fraud or abuse of process which shall be determined at the sole discretion of the Bank, the Bank reserves the absolute right to forfeit the Eligible Client's eligibility to participate in the Ticket Lucky Draw and/or entitlement to the Lucky Draw Prize without prior notice.
15. The Bank shall have the right to replace the Lucky Draw Prize with other prize at its sole discretion without prior notice.
16. Employees of the Bank are not eligible for the Ticket Lucky Draw.
17. The Bank reserves the right to vary, extend, modify, terminate and/or cancel the Ticket Lucky Draw and to amend any of these terms and conditions at any time without any prior notice.
18. In case of disputes in relation to the means of Ticket Lucky Draw, eligibility requirements, number of chances attained for the Ticket Lucky Draw, details of the Lucky Draw Prize and any matters arising from or in relation to the Ticket Lucky Draw, the decision of the Bank shall be final and binding.
19. Winners must maintain their up-to-date and valid personal information (including mobile number and local mail address) with the Bank on the Prize Fulfilment Date.
20. Winners shall continue to hold the Eligible Card or the relevant Standard Chartered Credit Card (as the case may be) by the time of Prize Fulfilment Date. Otherwise, the Winners will be disqualified from the Lucky Draw and the Lucky Draw Prize will be forfeited at the Bank's sole discretion.
21. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited



渣打信用卡《渣打優先理財及財富方案呈獻：陳慧琳 SEASON 2 萬人結界演唱會》 （「演唱會」）門票大抽獎（「門票大抽獎」）條款及細則：

- 推廣期為 2025 年 4 月 11 日至 2025 年 4 月 30 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。
- 渣打銀行（香港）有限公司（「本行」）客戶符合以下資格可獲得相應演唱會抽獎機會（為「合資格客戶」）：
 - 適用於全新信用卡客戶，全新信用卡客戶可獲**3次**門票大抽獎機會，如
 - 於 2025 年 4 月 30 日或之前遞交渣打信用卡（「合資格信用卡」）之申請；及
 - 於 2025 年 5 月 23 日或以前成功申請並獲本行發出合資格信用卡；及
 - 適用於現有信用卡客戶，現有信用卡客戶可獲**1次**門票大抽獎機會，如
 - 於 2025 年 4 月 30 日或之前遞交**渣打國泰萬事達卡或渣打國泰萬事達卡 – 優先理財或渣打國泰萬事達卡 – 優先私人理財**之申請（為「合資格國泰萬事達卡」）；及
 - 於 2025 年 5 月 23 日或以前成功申請並獲本行發出合資格國泰萬事達卡。

“全新信用卡客戶”為現時並未持有及於現時申請合資格信用卡批核日起計之過去 6 個月內沒有取消任何由本行發行之渣打信用卡或 MANHATTAN 信用卡主卡之申請人。

“現有信用卡客戶”為現時持有或於現時所申請合資格國泰萬事達卡主卡批核日起計之過去 6 個月內曾經取消任何由本行發行之渣打信用卡（不包括渣打國泰萬事達卡）或 MANHATTAN 信用卡主卡之申請人。

“渣打信用卡”為本行所發行之信用卡，包括渣打國泰萬事達卡或渣打國泰萬事達卡 – 優先理財或渣打國泰萬事達卡 – 優先私人理財或渣打 SMART 信用卡或 A. Point Card 或渣打 Simply Cash VISA 卡。

- 合資格客戶持有下列指定銀行服務或戶口直至獎品寄出日為止，將可額外獲得 1 次抽獎機會：
 - 優先私人理財或優先理財客戶；或
 - 出糧客戶指客戶透過渣打出糧戶口使用自動轉賬出糧服務，及維持自動轉賬出糧服務直至獎品寄出日為止。

“自動轉賬出糧服務”指每月透過 (a) 客戶之僱主經由本行指定之電子出糧轉賬方式或 (b) 發自其他非本行的本地銀行之指定常行指示（交易說明必須包含「SALARY」、「SALARIES」、「WAGE」、「WAGES」或「PAYROLL」）將薪金自動轉賬於「渣打紅利出糧戶口」（如下列條款定義）內。自動轉賬出糧服務不包括海外電匯、本地電子付款、支票或現金。

- 合資格客戶須經由 <https://www.sc.com/hk/campaign/cards/card-acq-luckydraw/apply/> 登記參與門票大抽獎，獲得贏取演唱會門票 2 張（每張價值 HK\$680）（「獎品」或「演唱會門票」）的機會。根據此條款及細則下所符合的資格，每位合資格客戶所獲得的門票大抽獎機會最多為 5 次。

例子：

資格	獲得抽獎機會
全新信用卡客戶成功申請渣打國泰萬事達卡	3
全新信用卡客戶截至獎品寄出日為優先私人理財或優先理財客戶	1
全新信用卡客戶使用自動轉賬出糧服務	1
總抽獎機會	5

5. 本行將會以電腦系統於合資格客戶中，隨機抽取250位得獎者（「得獎者」）。每位合資格客戶將可於是次門票大抽獎獲得抽獎禮品一份。
6. 門票由演唱會主辦單位（「主辦單位」）隨機分配。被安排之座位有機會為分隔座位（包括以單數方式分配座位）。得獎者不得選擇座位，座位號碼將會列於演唱會門票上。受條款及細則約束，詳情請向主辦單位查詢。
7. 渣打信用卡之主卡及附屬卡的合資格簽賬及抽獎機會將合併計算。門票大抽獎只適用於渣打信用卡之主卡持有人。
8. 本行將於2025年6月6日或之前以SC Mobile應用程式之推送訊息、短訊及/或以電郵形式個別通知得獎者有關得獎結果。
9. 獎品將於2025年6月27日（「獎品寄出日」）或之前以掛號郵件或速遞方式至得獎者的本行紀錄之本地聯絡地址。得獎者需確保本行紀錄之本地聯絡地址為最新。如得獎者未能收到獎品，應在2025年7月4日或之前與本行聯繫。若得獎者未在規定時間內聯繫本行表示未收到獎品，則獎品將被視為放棄，且本行對未送達獎品不承擔任何責任。
10. 抽獎禮品不能轉讓及不能兌換成積分、現金、現金回贈及/或其他產品及服務。
11. 演唱會門票不得轉售或轉讓門票。如轉售或以非法方式處理演唱會門票，演唱會門票可能會被取消及或持票者會被拒進入演唱會，並不作任何形式之賠償。本行不會就任何原因所取消之演唱會門票負上任何責任。詳情請向主辦單位查詢。
12. 主辦單位保留將演唱會改期舉行及/或取消之權利而不另行通知。本行將不會就演唱會改期舉行及/或取消負上任何責任，並不作任何形式之賠償。如有任何有關演唱會詳情之爭議或查詢及其他條款及細則，詳請向主辦單位查詢。
13. 得獎者明白及接納本行並非獎品之供應商。因此，有關供應商、其員工或代理人所提供之獎品的各方面，包括但不限於質素、供應量、供應商的獎品說明、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未獲授權的陳述、不良營商手法或誘導，本行毋須負上任何責任。
14. 欺詐及濫用將導致合資格客戶喪失參與門票大抽獎的資格。如有任何懷疑濫用或欺詐行為，本行保留絕對權利取消合資格客戶參與門票大抽獎及/或獲取獎品的資格，恕不另行通知。
15. 本行有權自行決定以其他禮品取代有關獎品，而不予通知。
16. 本行之員工不得參加是次門票大抽獎。
17. 本行保留更改、延長、修改、終止及取消上述門票大抽獎的權利，並可隨時修改上述任何條款及細則，恕不另行通知。
18. 如有關於本門票大抽獎抽獎、抽獎資格、抽獎機會、抽獎禮品詳情及其他抽獎相關之任何爭議，本行決定為最終決定並具約束力。
19. 得獎者須於獎品寄出日時，於本行記錄的個人資料（包括手提電話號碼及本地聯絡地址）必須保持最新及有效。
20. 得獎者須於獎品寄出日時仍持有合資格信用卡或相關之渣打信用卡（視情況而定）。否則本行有權取消得獎者之抽獎資格及其獎品。
21. 中英文版本之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

由渣打銀行（香港）有限公司刊發